
Förslag till årsstämman avseende 

avveckling av föreningslokal. 

 

 

Förslag till beslut: 

Styrelsen föreslår att årsstämman beslutar att avyttra föreningslokalen vid till 

sågen i Mölleryd för en symbolisk summa eller, om det inte går att finna en 

köpare, att riva byggnaden och att avsluta arrendet av marken byggnaden är 

uppförd på. 

Bakgrund:  

Byggnaden köptes in år 1991 och användes som samlingslokal och 

träningslokal för luftvapenskytte. Klubbens utomhusbana var då belägen 

straxt norr om Mölleryd och någon annan klubblokal fanns inte vid den tiden. 

Banan i Stegeryd med tillhörande klubbstuga uppfördes senare.  

Luftvapenskyttet i föreningen har dock lagts vilande och idag används 

lokalen inte alls.  

Byggnaden har förfallit med bland annat läckage och fuktskador och är i 

mycket dåligt skick. Till saken hör att byggnaden står på "styltor" vilket 

försvårar och fördyrar reparationsarbeten. Kostnaderna för fackmässig 

renovering och reparationer uppgår sannolikt till ett sexsiffrigt belopp. För att 

sedan höja standarden till en rimlig nivå krävs dessutom till exempel ny 

energieffektiv uppvärmning, vatten och avlopp för toalett, handikapp-

anpassning och säkerställande av utrymningsvägar. Kostnaderna för detta, 

om det ens är möjligt, överstiger vida klubbens tillgångar och byggnaden 

utgör i nuläget enbart en belastning för klubben. 


